
Gf Kålmarken bestyrelsesmøde den 05. marts 2019. 
 
Deltagere: Arne Mosegaard, Dorte Bindslev, Niels Essemann, Anders Andersen (referent)  
 
 
Dagsorden:  
 
1) Siden sidst 
 
2) Forberedelse af generalforsamlingen  
 
3) Hjerteløberopfordringen.  
 
4) Evt. 
 
 
Referat: 
 
1) Siden sidst 
 

- Parkering og bøgetræer 
o De sidste bøgehække i øerne ved parkeringspladserne er blevet skåret ned, og det 

har givet bedre plads til at komme ind og ud af bilerne. 
 

- Fårene på marken 
Der har været stillet spørgsmål til bestyrelsen om fårenes adgang til vand. Uagtet, at 
det ikke er bestyrelsens ansvar at skaffe vand til dyrene. har formanden genetableret 
vandpumpen og udlagt en slange, således at Anna Dines nu kan suge vand op af 
grøften.  

 
2) Forberedelse af generalforsamlingen  
 

- Der er for nuværende ikke indkommet forslag til generalforsamlingen. 
o Forslag til ændring af vedtægterne skulle være fremsendt til formanden senest 

den 1. marts forud for den ordinære generalforsamling. 
o Øvrige forslag der ønskes behandlet på den ordinære generalforsamling, kan 

fremsendes til formanden på mailto:gfkaalmarken@gmail.com? indtil 10 dage før 
den ordinære generalforsamling, som er den 9. april 2019. Forslagene bliver senest 
8 dage før generalforsamlingen lagt på Kålmarkens hjemmeside: 
www.kaalmarken.dk.  
 

- Der er modtaget ansøgning om opførelse af et drivhus. 
o Der kan indsendes ansøgninger, der ønskes behandlet på generalforsamlingen indtil 

14 dage før dagen for generalforsamlingen, som er den 9. april 2019. 
 

mailto:gfkaalmarken@gmail.com?subject=Forslag%20til%20behandling%20på%20de%20ordinære%20Gf%209.%20april%202019
http://www.kaalmarken.dk/


- Bestyrelsen talte endvidere om selve de praktiske foranstaltninger omkring 
generalforsamlingen.  

o Til orientering udsendes indkaldelse senest 3 uger før dagen for 
generalforsamlingen. 

 
 
3) Hjerteløberopfordringen.  

- Bestyrelsen har ikke modtaget nogen tilbagemeldinger på opfordringen til at melde sig 
som hjerteløber i Kålmarken.  
 

4) Evt. 
- Fibernet 

o Der arbejdes på at arrangere et informationsmøde for alle grundejere da en 
udbyder af fibernet er interesseret i at etablere Fibernet i bebyggelsen, såfremt der 
er min. 25% tilslutning. 
 

- Nabohjælp 

o Nabohjælp har via mail rundsendt en forespørgsel ”Vil du have besøg på jeres 

grundejerforeningsmøde?” Her tilbyder de at sende en Bo Trygt ambassadør, der 
kan gøre os klogere på, hvordan vi undgår indbrud. Mere info her: 
botrygt.dk/Grundejerforeninger  
Dette overvejes afholdt sammen med f.eks. præsentationen af fibernet.  

 
- Flisegangen på Engløkken 78-88 

o Vil blive forlænget med fliser så den kommer til at hænge sammen med fliserne 
langs beplantningen ind mod Krudthuset. Den nuværende sti stopper umotiveret 
før et stykke græsplæne, der ligger lavt og som står under vand i regnvejr. Da 
stykket endvidere bruges som genvej og cykelsti, bliver græsset opkørt og 
omdannet til mudder, det bliver med en fliseforlængelse løst. 

 

https://botrygt.dk/saet-indbrud-paa-dagsordenen/faa-besoeg?utm_source=Agillic&utm_medium=email&utm_campaign=MAR+-+Grundejerforeninger

